
Rondvraag Hr. Zoon bij rondvraag mw. Zaal cie EFB 14/2/2022

Ik zou graag komende maandag de volgende rondvraag willen stellen aan de gedeputeerde Zaal.

Gemeente Alkmaar heeft problemen op Boekelermeer door onvoldoende aansluit mogelijkheden 
van bedrijven op het energienet. Dat is mede te lezen in het artikel 
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220209_80902121 van het Noord-Hollandsdagblad 
van donderdag 10 februari.

De Boekelermeer is juist aangewezen als uitbreidingslocatie en GS heeft zelfs het voornemen van een 
extra aansluiting op de A9 om dit te promoten. Afgelopen donderdag bij de rondvraag in RWK gaf de 
gedeputeerde aan dat energietekort voor grote aansluitingen nog vele jaren te verwachten is.
Bedrijven hebben grote behoefte aan energie, helemaal gelet op het elektrificatie van bedrijfsvoering 
en het wagenpark.

• Betekend dit dat Boekelermeer als uitbreidingslocatie minder geschikt voor nieuwe 
bedrijvigheid?

• Zijn de extra voorzieningen, zoals de aansluiting A9, hierdoor opportune geworden? 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.noordhollandsdagblad.nl%2Fcnt%2Fdmf20220209_80902121&data=04%7C01%7C%7Ce1c5c963f17944a0aa4f08d9eccfe63c%7C49f943ef3ce242d2b529ea37741a617b%7C0%7C0%7C637801199926721907%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=mJGSMLuQOD1o0gbDTJiASokIo4u9xZlN6sZwkdT7Mzo%3D&reserved=0

